
Aan de gemeenteraad van Horst aan de Maas 

 

Horst, 16-1-‘20 

Betreft: Verklaring Ondertekening Schone Lucht Akkoord 

 

Geachte gemeenteraad, 

 

In de Hallo van donderdag 16 januari jl. wordt melding gedaan van de ondertekening 

van het Schone Lucht Akkoord (SLA). Minister Van Veldhoven heeft afgelopen 

maandag samen met zesendertig gemeenten en negen provincies haar 

handtekening gezet onder dit akkoord. Van alle Limburgse gemeenten heeft alleen 

Nederweert dit akkoord ondertekend. De gemeente Horst aan de Maas ontbreekt 

helaas. Dit terwijl de gemeente zich als doel stelt “de gezondste gemeente” van 

Europa te worden. Dan is het vreemd dat niet mee heeft gedaan. Immers het doel – 

luchtvervuiling terugdringen – past precies in het streven van Horst aan de Maas met 

betrekking tot de gezondste regio. 

 

Een gemiste kans, zo heeft ondergetekende op vragen van Hallo aangegeven. Maar 

die misser kan hersteld worden. Wij hebben begrepen dat zowel de D66/GroenLinks-

fractie en de fractie van de PvdA het standpunt van de SP delen en voornemens zijn 

een motie in te dienen in de raadsvergadering van komende dinsdag. Een goede 

zaak. Daarnaast kunnen we op basis van het artikel in de Hallo concluderen dat 

Essentie het akkoord zou willen ondertekenen en dat de VVD op z’n minst een 

discussie zou willen over het ondertekenen van het akkoord. 

 

Nu D66/GroenLinks en de PvdA beiden aangekondigd hebben in de komende 

raadsvergadering een motie in te dienen om het akkoord alsnog te ondertekenen, 

heeft het geen zin om als SP óók een motie in te dienen. Een gezamenlijke motie 

van de gemeenteraad op dit punt lijkt me – zeker gezien het grote belang voor Horst 

aan de Maas, onder andere als gevolg van de aanwezige intensieve veehouderij 

geconfronteerd wordt met onder andere hoge concentraties fijn stof in de lucht – 

zeker op zijn plaats. 

 

Met deze verklaring wil de SP-fractie haar steun betuigen aan de moties van 

D66/GroenLinks en de PvdA om te komen tot ondertekening van het Schone Lucht 

Akkoord en de gemeenteraad oproepen tot een gezamenlijke motie te komen, zodat 

unaniem in de gemeenteraad uiting gegeven wordt aan het belang van dit 

onderwerp. Volgens de SP dienen we daarmee het belang van de burgers van Horst 

aan de Maas, die hun gezondheid lief is. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de fractie van de SP  

Bart Cox 


